
 ةيانعب اذه مدختسملا ليلد ةءارق ىجري .charmast C2023 23800mAh لماشلا ةقاطلا كنب كئارشل اًركش

 معدلا قيرفب لاصتالا ىجري ، ةدعاسم يأ ىلإ ةجاحب تنك اذإ .لبقتسملا يف هيلإ عوجرلل هب ظافتحالاو

نوزامأ بلط مقرو جتنملا زارط مقر عم انيدل

ةوبعلا ىوتحم
23800mAh لباك                           1 * يملاعلا ةقاطلا كنب usb a ىلإ usb c * 1          

 1*  امضلا ةقاطب                                                  1 * مدختسملا ليلد 

 Charmast 1 * ةداهش

جتنملا ططخم

تافصاوم

 ءدبا
ةقاطلا كنب نحش
.ةرم لوأل مادختسالا لبق لماكلاب ةقاطلا كنب نحشا
نحش ذفنم وأ USB نحاشب micro USB / USB C نحش لباك ليصوتب مق .1
.ةقاطلا كنب يف micro USB / USB C لاخدإ ذفنمب رخآلا فرطلا ليصوتب مق .2
.لماكلا نحشلا دنع ةقاطلا كنب لصفا .3

مادختسالاو جتنملاب ةيانعلا
.ةديدشلا ةرارحلاو رانلاو لئاوسلا نع داعتبالا •
.ةقاطلا كنب نحش ءانثأ كتزهجأ نحشت ال •
.رهشأ 3 لك لقألا ىلع ةدحاو ةرم C2023 نحشا •
.يلحملا ةئيبلا نوناقل اقًفو تايراطبلا نم صلخت •
كسفنب ككفت ال •
طوقسلا بنجت •

ةكراملا charmast
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User Manual
23800mAh Universal Power Bank

Model: C2023

Shenzhen Charmast Technology Co.,Ltd.

Official Website: www.charmast.com
Email: support@charmast.com
Address: 5/F Bldg.2 Jingwan lndus.Zone,
Shawan Rd, Baoan Dist, Shenzhen,
Guangdong , 518126, CN

说明书制作说明：
尺寸：110*85mm                            材质：105g书纸                       印刷：单黑                                    装订方式：骑马钉 

 USB 3 رخإ 
(QC 3.0)

USB 1 جارخإ

USB 2 جارخإ 

مامصلا ضرع

 ريغصلا USB لاخدإ
(QC 2.0 / 3.0)

ةقاطلا رز

Charmast راعش

ةفاثكلا يلاع رميلوب مويثيللا

23800mAh/88Wh

154.8 * 69.9* 23.3mm/6.09'' * 2.75'' * 0.92''

386g/13.62oz

C~60°C°10-:جاتنا   C~45°C°0:لاخدإ

نحشلا تقو

ةيراطبلا عون

ةعس

Micro USB (QC 2.0 / 3.0) 5V-2A 9V-2A ،USB C (QC / PD 3.0) 5 لاخدإريبمأ 2- تلوف 9 ريبمأ 2- تلوف

| جاتنا

داعبأ

نزو

ليغشتلا ةرارح ةجرد
 USB C جارخإ / لاخدإ
(QC / PD 3.0)

V 1.0

مامصلا ضرع ةيراطبلا ةلاح

ءابرهك ىوتسم رهظُت LED ةشاش ىلع 0-100٪
.ةيراطبلا 

نحشلا / عيرسلا نحشلا

مامصلا ضرع عضو 

 ةشاش ءادأ ناك اذإ امم ققحتلل ةدحاو ةيناث ةدمل ةلماك ةشاش يف ٪188 ةبسن LED ةشاش ضرعتس :ةظحالم
LED سباق لك نحش دنع ال مأ احًيحص.

نحشلا تاظحالم
 / PD 3.0 / QC 3.0 /Samsung AFC / MTK-PE2.0 عيرسلا نحشلا تالوكوتورب عم ةقفاوتم USB C تاجرخم / تالخدم .1
Huawei FCP.

 QC 3.0 / Samsung AFC / MTK-PE 2.0 عيرسلا نحشلا تالوكوتورب عم USB C و USB C جارخإ / لاخدإ تاجرخم قفاوتت .2
/ Huawei FCP. لوكوتورب معدي هنأ امك BC1.2 نم يلاعلا رايتلا نحشو Samsung و iPhone. ريفوت متي ، كلذ بناج ىلإ 
PD 2.0 / 3.0 عيرسلا نحشلا لوكوتورب عم USB C و USB C جارخإ/ لاخدإ تاجرخم

 مل اذإ .يكلساللا نحشلا طيشنت متيسو ، ةيناث 0.5 نوضغ يف ةقاطلا رز ىلع اًعيرس طغضا ، قالغإلا عضو تحت .3
 عضو يف لخديو ةقاطلا كنب رشؤم ليغشت فاقيإ متيسف ، هب لصتم يكلساللا نحشلا معدي زاهج كانه نكي
.ةيناث 25 دعب دادعتسالا

 ءاهنإ متيسف ، ةقاطلا رز ىلع تطغض اذإ ةلاحلا هذه يف ، عيرسلا نحشلا تحت USB C وأ USB A جرخ نوكي امدنع .4
 ةداعإ متيس .5W يكلساللا نحشلا طيشنت متيس ، هسفن تقولا يفو ، 5V رايعم ىلإ لوحتيو عيرسلا نحشلا عضو
 نحشلا معدي زاهج كانه نكي مل اذإ ىرخأ ةرم عيرسلا نحشلا عضو يف لوخدلاو ةيناث 20 ةدمل ةقاطلا كنب ليغشت
.هب لصتم يكلساللا

 ، USB C جرخم وأ USB A جرخمب رخآ فتاه ليصوتب مق ، عيرسلا نحشلا ديق ةلومحملا فتاوهلا دحأ نوكي امدنع .5
 الك لخديس ، تقولا اذه يف ، تلوف 5 ىلإ دهجلا ضفخنيو ، عيرسلا نحشلا عضو نم عيرسلا نحشلا جرخ جرخيس
.يداعلا نحشلا عضو يف نيفتاهلا

 لالخ نم فتاهلا نحش لصفب تمق اذإ ، تقولا سفن يف نحشلا عيرس نيفتاه نحشب ةقاطلا كنب موقي امدنع .6
 يف USB C جارخإ لالخ نم رخآلا فتاهلا نحش لخديسو ، ٍناوث 10 دعب ةقاطلا كنب ليغشت ةداعإ متيسف ، USB A جارخإ
 لصفا اذإ .عيرسلا نحشلا عضو يف لوخدلل ةيناث 20 ىلإ ايًكلسال فتاهلا نحش جاتحي ، كلذ عمو.عيرسلا نحشلا عضو
 رخآلا فتاهلا نحش لخديسو ةدحاو ةيناث دعب ةقاطلا كنب ليغشت ةداعإ متيسف ، USB C جارخإ لالخ نم فتاهلا نحش
 نحشلا عضو يف يكلساللا فتاهلا نحش لخديس ، كلذ عمو .اروف عيرسلا نحشلا عضو يف USB A جارخإ لالخ نم
 20 دعب ىرخأ ةرم ةقاطلا كنب ليغشت ةداعإ متيس ، يكلساللا نحشلا فتاه لصف ةلاح يف .ةيناث 20 دعب عيرسلا
.عيرسلا نحشلا عضو يف USB C جرخ نحش وأ USB A جرخ لخديسو ، ةيناث

 يللم 60 نم لقأ لمحلا رايت وأ نحشلا رايت نوكي امدنع دادعتسالا عضو يف لخديو جارخإلا ةقاطلا كنب قلغيس .7
.ريبمأ

 امدنع .فيفخلا ليمحتلا هبشت يتلاو ، iPhone ـب صاخلا Lightning لباك يف (ةلماكتملا رئاودلا) IC ةحيرش دجوت .8
 ءاوضأ ئفطنت فوسف ، ةيناث 35 نم رثكأل لاصتالا عطق تقو ناك اذإ ، نحشلل ةقاطلا ردصمب اًلصتم iPhone نوكي
 نكمي ال ، نحشلا ذفنمب iPhone ليصوت نم مغرلا ىلع ، تقولا اذه يف .دادعتسإلا هيعضو ةقاطلا كنب لخديو رشؤملا
 لباك ليصوت ةداعإ مث ، اًلوأ ةقاطلا كنب نم USB لباك لصف وأ ، ةقاطلا رز ىلع طغضلا ىلإ جاتحت .ايًئاقلت هنحش
USB زاهج نحشل iPhone ءانثتساب .كب صاخلا Apple IOS ىرخألا ةلومحملا فتاوهلا رثأتت ال ، ةزهجألا.
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ءالمعلا معدو نامضلا

ءالمعلا معد
.جتنملا زارط مقرو Amazon بلط مقر عم هاندأ ناونعلا ىلع انب لصتا ، نامضلا تابلاطم وأ معدلا وأ ةلئسألل

support@charmast.com

 اذإ .charmast نم ةرشابم ةارتشملا تاجتنملل عيبلا دعب ام ةمدخ ميدقت طقف اهنكمي charmast نأ ةظحالم ىجري *
.نامضلا وأ ةمدخلا تالكشم ىلع لوصحلل ةرشابم مهب لاصتالا ءاجرلاف ، فلتخم عئاب نم تيرتشا دق تنك

ديزمل .اضرلا ريفوتل ٪100 ةبسنب ةنومضم انتاجتنم عيمج ، ةمراصلا ةدوجلا تارابتخا لالخ نم
:تنرتنإلا ىلع انعقوم ىلإ عوجرلا ىجري ، تامولعملا نم

www.charmast.com

عيبلا دعب ام ةمدخ ةقوفتم لصحت فوس charmast تاجتنم ءارش ءالمعلا  .1
 ناسنإلا عنص نم ةنايص وأ ريمدت نودب ةدوجلا لكاشم يأ كانه ناك اذإ اموي 30 نوضغ يف لادبتسالل ةدوعلا كنكمي .2
ةوبعلا ةمالس ىلع ظافحلاو ،
ةيناجملا ةنايصلا نم ةدحاو ةنسب عتمتسا .3
:ءانثتساب نامضلا- .4

;ةيمسر ريغ لمع ةئيب يف لمعلاو ، ناسنإلا عنص نم ريمدت        

;اهب حرصم ةمدخ نود صاخ لكشب هحالصإو هزيهجت ةداعإو مدختسملا غيرفت        

;ةرهاق ةوق نم ررضت        

;ةلاعفلا ءارشلا ةروتاف وأ نامضلا ةقاطب نودب        

نامضلا ةرتف زواجت        

      

charmast تاجتنم ءارش ىلع كل اركش

:نامض

نامضلا ةقاطب

USB C (QC / PD 3.0) 5-6V-3A 6-9V-2A 9-12V-1.5A   USB 1/2 5-2.4A 
USB 3 (QC 3.0) 5-6V-3A 6-9V-2A 9-12V-1.5A

appr 6 ةطساوب) ةعاس QC 3.0 / PD 3.0 / Samsung AFC / MTK-PE 2.0 / Huawei FCP 
                                                                     (Spreadtrum SFCP ةقاطلا تالوحمو
(5V / 2A ةقاطلا لوحم ةطساوب) ةعاس 11
(ريبمأ 1.5 / تلوف 5 ةقاط لوحم ةطساوب) تاعاس 16 يلاوح

كزاهج نحش
.كزاهجب صاخلا نحشلا ذفنمب نحشلا لباك ليصوتب مق .1
.C2023 ىلع بسانملا USB جارخإ ذفنمب رخآلا فرطلا ليصوتب مق .2
.لماكلا نحشلا دنع كزاهج لصفا .3
ةقاطلا رز ىلع طغضا ، يقبتملا ةيراطبلا ىوتسم نم ققحتلل .4

لا كنب نحش دنع ضمويس ةقاطلا ةلاح ضرعي يمقر مقر رخآ)
 دعب .ةديازتم ةقيرطب ةقاطلا ىوتسم ضرع متيو ، اذه ةقاط
(.ضيمولا نع فقوتيس ، ٪100 ىلإ لماكلا نحشلا

Thank you for purchasing the charmast C2023 23800mAh Universal Power Bank. 

Please read this user manual carefully and keep it for future reference. If you need any 

assistance, please contact our support team with your product model number and 

Amazon order number.

Package Contents

23800mAh Universal Power Bank * 1                           USB A to USB C Cable * 1           

User Manual * 1                                                                 Warranty Card * 1

charmast Certificate * 1 

Product Diagram

Specifications

Getting Started 
Charging the Power Bank

Fully charge your power bank before first use.
1. Connect a Micro USB/USB C charging cable to a USB charger or charging port.

2. Connect the other end to the Micro USB/USB C input port on the power bank.

3. Unplug the power bank when fully charged.

Product Care & Use
●  Keep away from liquids, fire and extreme heat.
●  When pass-through charging, USB output charging can only up to 5V-1A.
●  Charge your C2023 at least once every 3 months.
●  Dispose of battery according to local environmental law.
●  Do not disassemble by yourself.
●  Avoid dropping. 

Brand charmast
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USB Output 3
(QC 3.0)

USB Output 1

USB Output 2

Led Display

Micro USB Input
(QC 2.0/3.0)

Power Button

charmast logo

High Density Lithium Polymer 

23800mAh/88Wh

154.8 * 69.9 * 23.3mm/6.09'' * 2.75'' * 0.92''

386g/13.62oz

Input:0°C~45°C Output:-10°C~60°C

Charging Time

Battery Type
Capacity

Micro USB (QC 2.0/3.0) 5V-2A 9V-2A, USB C (QC/PD 3.0) 5V-3A 9V-2AInput

Output

Dimensions

Weight

Operating Temperature
USB C Input/Output
(QC/PD 3.0)

Led Display Battery Status

0-100% on the Led display shows
the battery electricity level. 

quick charging/recharging

Led Display Mode

  Note: Led screen will display 188% in fully screen for 1 second to check if the Led 

screen performance right or not when every plug in charging.

Charging Notes
1. Micro USB and USB C input are compatible with QC 3.0/Samsung AFC/MTK-PE2.0/Huawei 
FCP quick charge protocols. Besides, USB C input is provided with PD 2.0/3.0 quick charge 
protocol.

2. USB C and USB 3 output are compatible with QC 3.0/Samsung AFC/MTK-PE 2.0/Huawei FCP 
and Spreadtrum SFCP quick charge protocols. It also supports BC1.2 protocol, Samsung and 
iPhone high current charge. Besides, USB C output is provided with PD 2.0/3.0 and PPS quick 
charge protocol. USB 1/2 output are support BC1.2 protocol, Samsung and iPhone high current 
charge too.

3. Power bank will shut down and enter into standby mode if you double click the power 
button when charging your phone. It will back to work again after you pressed the power 
button.

4. When USB C input/output is under quick charging, in this condition if you press the power 
button it will quit quick charge mode and turns into standard 5V charging. Power bank will 
restart and enter into quick charge mode again 16 seconds later. Press the power button 
only works in this case, it has no effect on quick charging through UBS 3 output or Micro 
USB input charging.

5. When one mobile phone is under quick charging, plug another phone into USB 1/2/3 
output or USB C output, the quick charge output will exit the quick charge mode, and the 
voltage will down to 5V. At this time, both phones will be entering into the normal charging 
mode.

6. When power bank is charging 2 quick charge phones at the same time, if you unplug any 
one of them charging through USB 1/2/3 output, the power bank will restart 10 seconds 
later, and the other phone will enter into quick charge mode. If unplug the phone charging 
through USB C output, the power bank will restart 1 second later, and USB 3 output charging 
will enter into quick charge mode.

7. This power bank support low current charging. When power bank is charging your devices 
and the Led screen is on, after you long pressed the power button for 2 seconds, the last 
digital that showing the power status will display circling, and after 5 seconds showed the 
remaining power status, it will display by circling again. Display circling once in every 5 
seconds. Power supply will be always on and it won't enter into standby mode when low 
current charging. Power bank will exit the low current charging mode automatically 2 hours 
later if there is no load charging. Or you can long press the power button for 2 seconds or 
double click it to exit the low current charging mode.

8. There is an IC (Integrated Circuit) chip in iPhone Lightning cable, which is similar to a light 

loading. When iPhone is connected with the power supply for charging, if the disconnected 

time for more than 35 seconds, the Led display will turn off and power bank goes into 
standby mode. At this time, even though iPhone was plugged into the charging port, it can't 
be charged automatically. You need to press the power button, or unplug USB cable from 
the power bank firstly, then replug the USB cable to charge your iPhone. Except for Apple 
IOS devices, other mobile phones are unaffected.
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Warranty & Customer Support

Customer Support
For questions, support, or warranty claims, contact us at the address below with your Amazon order 

number and product model number.

support@charmast.com

*Please note, charmast can only provide after sales service for products purchased directly 
from charmast. If you have purchased from a different seller, please contact them directly for 
service or warranty issues.

Through rigorous quality testing, all our products are 100% guarantee satisfaction provided. 
For more information, please consult our website:
www.charmast.com

1. Customers buy charmast products will get superior after-sale service
2. You can return back for replacement within 30 days if there is any quality issues without 
man-made destroy or maintain, keep the packaging integrity

3. Enjoy one year of free maintenance 
4. Guarantee excluding:
       Man-made destroy, working in an informal working environment

       Users  unpack,refit and repair privately without authorized service
       Damaged due to force majeure
       Without the guarantee card or effective invoice of purchase
       Exceeds the warranty period 

Thank you for purchasing charmast products

Guarantee:

Warranty Card

USB C (QC/PD 3.0) 5-6V-3A 6-9V-2A 9-12V-1.5A,
USB 1/2 5V-2.4A ,USB 3 (QC 3.0) 5-6V-3A 6-9V-2A 9-12V-1.5A

appr 6 hours (by QC 3.0/PD 3.0/Samsung AFC/MTK-PE 2.0/
Huawei FCP Power adapters)

appr 11 hours (by 5V/2A Power adapter)

appr 16 hours (by 5V/1.5A Power adapter)

Charging Your Device
1. Connect the charging cable to your device’s charging port.

2. Connect the other end to the appropriate USB output port on C2023.

3. Unplug your device when fully charged.

4. To check the remaining battery level, press the power button.
(The last digital that showing the power status 

will flash when charging this power bank, 
power level display in an increasing manner. 

After fully charged to 100%, it will stop flashing.)

https://manuals.plus/m/c8fcad73ebf2fe84c9ee4295017f30195d44f46c1518dd907858f9c85d8ca741

